
Generalforsamling Søndag den 2. april 2023, kl. 10,00 

Referat: 

1. Valg af dirigent. 
Ole Frandsen blev enstemmigt valgt. 

2. Beretninger: 
• Bestyrelsens beretning. 

Klubben har 18 medlemmer og 4 passive medlemmer og et æresmedlem. Og 
på grund af corona var der sløjt med aktivitet, dog blev der spillet turnering i 
Mafia, Der har været flere møder med Carsten Heering om at søge fonde, om 2 
nye borde, og fået nej fra LAG begrundelsen var at klubben var for lille, men 
der bliver søgt flere fonde. 
Der var en juleafslutning med æbleskiver og diverse, der har været en 
rørsprængning med vand i det meste af lokalerne, så man ikke kunne spille ca. 
en måned. I marts blev der spillet afslutning på Mafia hvor Grenaa var godt 
tilmeldt og vandt flere præmier. 
Der er lavet en ny indgangsplakat til at stille ud når der er medlemmer i 
klubben.  Der er nye tiltag med rabat på kontingentet, ved at skaffe et nyt 
medlem, og det koster 30.- kr. pr. gæstespiller og hvis gæsten melder sig ind i 
klubben får man beløbet retur. 
Det vil koste ca. 24.000.- kr. at få lavet karambolebordet, 
 

• Turneringslederens beretning. 
Der er spillet turnering i Mafia hvor Grenaa blev nr. 2 hvor Trige blev nr. 1. 
Der har været en 10 stødturnering som blev vundet at Steen 
Der vil blive satset på at komme med i DDBU turnering til vinter og i mafia. 
  

3. Regnskab for 2022. det reviderer regnskab kommer på generalforsamlingen 
Blev gennemgået og enstemmigt godkendt. 
  

4. Behandling af indkomne forslag. 
Der er lavet en folder til nye medlemmer som blev godkendt. 
 

5. Budget for 2023. 
Gennemgået og godkendt. 

6. Valg:  
a. Valg af kasserer Bent Hougaard, blev genvalgt.  
b. Valg af bestyrelsesmedlem for et år. Alvin Kupier blev genvalgt, med den 

klausul at Suppleanten bliver indkaldt, hvis der er møde i December, Januar 
og Februar, Alvin er i udlandet i denne periode. 

c. Bestyrelsesmedlems suppleant. Allan O. Jensen, blev genvalgt. 
d. Revisor Henrik Leth, blev genvalgt. 
e. Revisor suppleant Ole Frandsen, blev genvalgt. 



7. Eventuelt. Herunder kan der intet besluttes, men udtalelser tages til efterretning. 

Der blev drøftet nøgler da det er svært at få nøgler retur når et medlem melder 
sig ud, der var forslag om at en nøgle skulle koste 150.- til 200.- kr. så var der en 
chance for at få nøglen retur, der vides ikke hvor mange nøgler der er i omløb. 

 

Referent: 

Bent Hougaard 


